
227 - interpelacja, XXXII sesja, Rady Miejskiej, 30.11.2016 

Interpelujący radny: Paweł Szewczyk 

Radny zapytał o szacunkowy koszt remontu ulicy Kniaziewicza i koszt dokumentacji. Przypomniał, że 

ta droga była planowana kiedyś do tzw. schetynówki, więc Zarząd Infrastruktury Miejskiej 
prawdopodobnie ma wiedzę na ten temat, a sprawa jest o tyle istotna, że jest bardzo duży problem z 

ruchem samochodowym w rejonie ulic Hubalczyków – Westerplatte, i przy mądrych rozwiązaniach 

można by było ten ruch odciążyć. 

 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/25834.html
http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/33.html



